
Anon9514: Buna dimineata! 
 
Anon9514: Domnul primar a sosit la interviu si asteptam intrebarile din partea 
dumneavoastra. 
 
Anon4561: De cand ati iesit in public sa anuntati demisia celor 13 consilieri de la Pestera 
si a organizatiei PSD Pestera ati primit semnale din partea colegilor dvs. primari din judet 
ca ar putea urma si ei demersul privind renuntarea la calitatea de membri ai PSD? 
 
Anon9418: Dle primar, de ce nu aveti curaj sa candidati independent? Cred ca ati fi un 
exemplu pt toti ceilalti primari. 
 
Anon9514: PT anonim 4561:Cu siguranta cu trei patru luni inainte de alegeri organizatia 
judeteana PSD va avea o mare surpriza si va primi ceea ce merita. 
 
Anon5935: De ce nu faceti un memoriu pe care sa-l trimiteti dl.Ponta pentru a-i aduce la 
cunostinta despre atitudinea aroganta a liderilor PSD Constanta? 
 
Anon9514: Pentru sustinerea hotararilor consiliului local ai nevoie de sustinerea in 
consiliul local. Dc ai  un consiliu ostil nu trec proiectele implicit toata activitatea si toata 
munca mea ar fi respinse de acest consiliu. 
 
ValentinVrabie: Lucrez la un memoriu pana cel mai tarziu luni dimineata va ajunge la 
organizatia centrala a PSD. 
 
ValentinVrabie: Dupa plecare nimeni nici de la Constanta nici de la Bucuresti nu m-a 
contactat 
 
ValentinVrabie: ma astept in urmatoarea perioada sa se incerce denigrarea mea, dar nu 
sunt deloc speriat de acest lucru. merg inainte 
 
Mioara: Luati in calcul o candidatura la Primaria Medgidia ??? 
 
Anon7362: Domnule Vrabie, daca sunte-ti un super primar, cu va credeti, de ce nu 
demisionati din PSD ca sa se organizeze alegeri anticipate? Va este cumva frica? 
 
Anon9514: Valentin Vrabie:Deocamdata sa reusesc sa rezolv problemele comunei 
Pestera si mai vedem in legatura cu candidatura la Primaria Medgidia 
 
ValentinVrabie: Imi este frica ca voi obtine 99%. Logic as demisiona maine dar 
procedura de organizare a alegerilor dureaza cel putin sase luni si sase luni fara 
conducere, fara sustinere cetatenii din Pestera nu ar putea trece de aceasta iarna. 
 
Cosmin: Care este politicianul care considerati ca va reprezinta? Pe cine apreciati cel mai 
mult dintre politicieni? 



Anon7362: Dar aveti un vice primar care ar putea sa preia atributiile dumneavoastr! Iar 
daca spuneti ca luati 99%, sa vedem, dati-va demisia! 
 
Anon9514: Valentin Vrabie: Angela Merkel 
 
Anon9514: Aveti rabdare, mai e putin pana la alegeri viceprimarul nu avut niciodata  
atributii de administratie ci doar de gospodarire comunala si este cu totul altceva. Si mai 
mult nemaifiind eu in sistem, sigur vor incerca sa dezbine colectivul unit pe care cu greu 
am reusit sa-l construiesc. 
 
Anon4015: tot ce face acum vrabie, e manipulare politica. face jocul prefectului 
 
Anon4015: daca era barbat, se separa de psd de cand a dat in primire la ziua de constanta 
 
Anon9514: Valentin Vrabie:Sunteti in eroare fac doar jocul comunitatii mele care este 
blocata acum de Nicusor Daniel Constantinescu si acolitii lui. 
 
Anon8640: Haideti domnule Vrabie,nu incercati sa "videti castraveti gradinarilor". 
Ciolanul uneori este foarte dulce si gustos. Numai ca problema noastra a romanilor in 
general este aceea ca ducem lipsa de onoare, loialitate si verticalitate. 
 
Anon9514: Valentin Vrabie:Am primit un comunicat trimis de tiranul Constantinescu 
prin care ni se interziceau primarilor lucruri elementare care sunt sub demnitatea omului. 
Daca ati citi numai Telegraf Liderul si s-ar uita la TV Neptun  credeti ca ati cunoaste 
adevarul despre modul cum suntem condusi in Constanta? 
 
Anon8640: Dar dumneavostra il stit?Chiar credeti lucrul acesta? 
 
Anon9514: Valentin Vrabie: Am onoare pt ca mi-am facut datoria fata de partid obtinand 
cele mai bune rezultate politice iar CJ condus de PSD a alocat zero lei comunei pe care o 
reprezint. Ba mai mult acum cand am reusit sa atrag investitii straine de peste 600 
milioane de euro ma blocheaza propriul partid.Cine are onoare cine are demnitate si cine 
nu are? Cum ar trebui sa procedez? Astept un sfat de la dvs. 
 
Anon9514: Fiind din interiorul sistemului credeti-ma ca stiu foarte bine. Si dc doriti si 
argumente va invit si in comuna Pestera si veti vedea ca lucrurile stau cu totul altfel decat 
ni se spune. Nu exista criza ci doar dezinteres si rea credinta din partea celor care ne 
conduc de zece ani. 
 
Anon8640: Adica...rea vointa inclusiv din pareta PDL-ului? 
 
Anon9514: Valentin Vrabie: Daca am avut curaj sa spun lucrurilor pe nume credeti-ma ca 
financiar am pierdut foarte mult dar am castigat din pt de vedere uman si as dori ca mai 
multi oameni sa aibe acest curaj dar teroarea si frica instalate in acest judet ii face pe 
majoritatea sa tina capul plecat 
 



Anon8640: Dar cu despre teroarea si frica din aceasta tara, instaurata de cei din 
conducerea actuala a tarii, ce aveti de zis? 
 
Anon5595: Din partea institutiilor conduse de PDL - Mediu, Arheologie, Transelectrica, 
Drumuri Nationale si toate celelalte mi-au eliberat avize, dar singurul aviz pe care trebuia 
sa mi-l elibeze PSD, cel de la Drumuri Judetene nu se elibereaza... si atunci?? cine 
blocheaza proeictele? 
 
Anon9514: Sa nu uitati ca singurul presedinte care si-a numit directori la SRI din partidul 
de opozitie este actualul presedinte.E doar o parere... 
 
Anon8640: Nu vorbesc doar de institutii, ci vorbesc de politica in general pe care o duc 
acesti guvernanti actuali, de imprumuturile inutile de la FMI pentru a infiinta noi institutii 
centrale. Despre aceasta politica ce spuneti? 
 
Anon5537: de ce nu ziceti, d-le vrabie, ca vreti mai mult decat primar in pestera si ca 
daca ramaneati in psd nu aveati nici o sansa sa promovati. 
 
Anon9514: Nu vreau decat sa continui proiectele incepute in comuna Pestera niciodata nu 
voi parasi comunitatea mai ales acum cand este greu. Nu alerg dupa nici o functie politica  
drept dovada ca in comuna Pestera nu eu am fost presedintele organizatiei si nu voi 
accepta o functie politica la nivel de judet. 
 
Anon8640: Si totusi nu ati raspuns la intrebarea despre politica actuala a celor de la 
putere? 
 
Anon9514: Valentin Vrabie: Pestele se impute de la cap dar se curata de la coada. 
Avem nevoie de o reforma administrativa inceputa de jos de la primarii presedinti de CJ 
pentru ca adinistratia locala are pe mana cele mai multe fonduri. 
 
Anon8640: Dar de ce va feriti sa spuneti lucrurilor pe nume cu privire la conducerea tarii 
si dati numai niste raspunsuri evazive? 
 
Anon9514: Sunt de acord ca si tara e condusa prost dar cum spuneam pestele se impute 
de la cap si se curata de la coada. 
 
Anon9514: Valentin Vrabie: Va multumim pentru intrebari si va astept cu placere in 
comuna Pestera. 
 


